

Englisch:

Onam x Jesus Youth Meeting (September 3, 2023)

On September 3, 2023, the 'Jesus Youth' Community - Kids, Youth, and Families gathered to celebrate the Indian festival of Onam. Onam is a harvest and cultural festival celebrated annually in Kerala, India. The Families Ministry prepared a tasty spread of vegetarian food, especially for this festival period. Traditional Indian attire was welcomed :)

Among the other activities were:

There was a lime-spoon race for the kids, and for the youth and families, there were Musical Chairs. A 'Paper Pookkalam' competition- a flower arrangement in a rangoli pattern- was created with paper instead of flowers. (This was a true test of creativity.) And, of course, a discussion of the day's topic: Psalm 110:3.

The Jesus Youth Group will meet again on October 1st, and posters will be posted on the website and social media pages soon.

Deutsch:

Onam x Jesus Youth Treffen (03. September 2023)

Am 3. September 2023 versammelte sich die Jesus-Youth-Gemeinschaft – Kinder, Jugendliche und Familien –, um das indische Fest Onam zu feiern. Onam ist ein Ernte- und Kulturfest, das jährlich in Kerala, Indien, gefeiert wird. Das Familienministerium bereitete speziell für dieses Fest ein leckeres vegetarisches Essen vor. Traditionelle indische Kleidung war willkommen :)

Zu den weiteren Aktivitäten gehörten:

Für die Kinder gab es ein Limettenlöffel-Rennen, und für die Jugendlichen und Familien gab es „Die Reise nach Jerusalem“. Ein "Paper Pookkalam" -Wettbewerb – ein Blumenarrangement in einem Rangoli-Muster – wurde mit Papier anstelle von Blumen gestaltet. (Dies war ein echter Test für die Kreativität.) Und natürlich eine Diskussion über das Thema des Tages: Psalm 110,3.

Die Jesus-Youth-Gruppe wird sich am 1. Oktober wieder treffen, und die Plakate werden bald auf der Website und den sozialen Medien veröffentlicht.

(Bilder: Eiju Alias/ Frango Pious/ Rhea Saldanha, Text: englisch/deutsch Rhea Saldanha)